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Štev.: 9000-0002/2019 
Datum: 21. 2. 2019 

Z A P I S N I K 
 
4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIRI, 
ki je bila v četrtek, 21. 2. 2019, ob 19.00 uri v sejni sobi Občine Žiri 
 

      PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: Božidar Cankar, Matej Gregurovič, Vesna Kranjc, Drago Kramperšek, 
Ida Filipič Pečelin, Mitja Kozamernik, Maja Justin Jerman, Jože Petrovčič, Martin Oblak, Mateja Velkavrh, 
Sašo Pečelin, Andrej Poljanšek, Bernarda Lukančič, Peter Podobnik. 
ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA:  / 
OSTALI PRISOTNI:  mag. Janez Žakelj – župan, Matija Podobnik – direktor občinske uprave, Olga Vončina – 
višja svetovalka za proračun, Helena Novak – zapisnikarica, Jana Jenko – Radio Sora, Darjan Kacin, Jaka 
Podobnik, Sebastijan Pagon in predstavniki gasilcev  
OSTALI ODSOTNI: mag. Bojan Miklavčič, načelnik UE Škofja Loka se je opravičil, Joži Kacin, Milena Miklavčič, 
Delo, Aljana Jocif.  
 
Na seji je bilo prisotnih vseh 15 članov občinskega sveta. Občinski svet je bil sklepčen. Lista s podpisi 
prisotnih je priloga zapisniku. Seje je bila zvočno snemana. 
 
4. redno sejo občinskega sveta je sklical in vodil mag. Janez Žakelj (v nadaljevanju župan) in pozdravil 
prisotne.  
 
Prisotni so se nedavno preminulemu občinskemu svetniku v mandatih 2002-2006 in 2006-2010 in 
podžupanu v mandatu 2006-2010 gospodu Antonu Beoviču poklonili z minuto molka. 
 
Ad 1.) Potrditev dnevnega reda 
Župan je predlagal, da se po 2. točki dnevnega reda obravnava naknadno podan predlog za predstavnika 
občine Žiri v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Gorenjska. Predlagal, je da se z dnevnega reda 
umakne točka 6,  Obravnava Pravilnika o plačah in plačilih občinskih funkcionarjev in nagradah članov 
delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov, ker bo vsebino 
pravilnika najprej obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in dal na glasovanje 
naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta, realizacija sklepov 
3. Obravnava predloga za predstavnika občine Žiri v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo 

Gorenjska 
4. Obravnava predloga za zamenjavo predsednika Komisije za šport in predloga za nadomestnega člana 

Komisije za šport 
5. Druga obravnava predloga proračuna Občine Žiri za leti 2019 in 2020 
6. Predlog Odloka o ustanovitvi in nalogah Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Žiri 
7. Sprememba meja občine Žiri 
8. Predlogi za izvzem parcel iz javnega dobra 
9.      Obravnava predloga ekonomskih cen programov predšolske vzgoje 
10. Razno 
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Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb in soglasno je bil sprejet 
 
SKLEP ŠT. 18/2019 
Občinski svet potrjuje predlagani dnevni red. 
 
Ad 2. Potrditev zapisnika 3. redne seje, realizacija sklepov 
Župan je povedal, da je za kandidata v nadzorni svet družbe BSC bil s strani občinskega sveta občine Žiri 
predlagan Milan Sovinc. Večinski lastniki in regionalni svet BSC so izvolili drugega kandidata. 
 
Pripomb ni bilo in soglasno je bil sprejet 
SKLEP ŠT. 19/2019 
Občinski svet Občine Žiri potrjuje zapisnik 3. redne seje. 
 
Ad 3.) Obravnava predloga za predstavnika občine Žiri v Svet lokalnih skupnosti Centra za socialno delo 
Gorenjska 
Vesna Kranjc, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedala, da je občina 
pozvala predstavnike političnih strank, da posredujejo svoje predloge za predstavnika. Stranke svojih 
predlogov niso podale. Predlog je podala občina Žiri, ki je predlagala Nino Lukan, zaposleno v občinski upravi 
občine Žiri. KMVI predlaga, da se potrdi Nino Lukan za predstavnico v Svet lokalne skupnosti Centra za 
socialno delo Gorenjska. 
 
Župan je dal na glasovanje  
 
SKLEP ŠT. 20/2019 
Občinski svet občine Žiri za predstavnico občine Žiri v Svetu lokalne skupnosti Centra za socialno delo 
Gorenjska imenuje Nino Lukan, Kalce 32. Logatec. 
 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Ad 4.) Obravnava predloga za zamenjavo predsednika Komisije za šport in predloga za nadomestnega 
člana Komisije za šport 
Vesna Kranjc, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je pojasnila, da je bil 
najprej za predsednika komisije za šport imenovan predstavnik Liste za napredek Žirov Drago Kramperšek, 
vendar se je kasneje izkazalo, da je smiselno, da je predsednik Komisije za šport predstavnik NSi Nova 
Slovenija, vendar Jože Stanonik še ni bil občinski svetnik, kar je pogoj za imenovanje predsednika komisije ali 
odbora. Dogovorili so se, da v kolikor bo Jože Stanonik izpolnjeval pogoje, bo kasneje imenovan za 
predsednika Komisije za šport. Občinski svet je Jožetu Stanoniku na 3. redni seji potrdil mandat za 
občinskega svetnika. KMVI predlaga, da se potrdi Jožeta Stanonika za predsednika Komisije za šport, 
dosedanjega predsednika Draga Kramperška pa se razreši. 
V Komisijo za šport je bil imenovan Andrej Poljanšek, ki se je kasneje odločil, da bo še naprej opravljal 
funkcijo v občinski upravi in odstopil od članstva v občinskem svetu in komisiji za šport. Pristopila je Marijana 
Modrijan. KMVI predlaga, da se potrdi Marijano Modrijan za članico Komisije za šport. 
 
Župan je dal na glasovanje 
SKLEP ŠT. 21/2019 
Občinski svet občine Žiri potrjuje zamenjavo dosedanjega predsednika Komisije za šport, Draga 
Kramperška, Rudniška ul. 2 z novim predsednikom Jožetom Stanonikom, Novovaška c. 101. 
 
SKLEP ŠT. 22/2019 
Občinski svet občine Žiri za nadomestno članico Komisije za šport potrdi Marijano Modrijan, Partizanska 
61. 
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Sklepa sta bila potrjena soglasno. 
 
Ad 5.) Druga obravnava predloga proračuna Občine Žiri za leti 2019 in 2020 
Župan je povedal, da je Neodvisna lista za napredek Žirov na predlog proračuna vložila amandmaje. 
Pojasnil je, da bo glasovanje za vsak predlagam amandma posebej. Poudaril je, da bo velika investicija v 
gradnjo športne dvorane dve leti bistveno zaznamovala proračun in bo vplivala na vse postavke. Predstavil je 
pregled proračunskih postavk, ki se v predlogu proračuna za leti 2019 in 2020 razlikujejo glede na prvi 
osnutek. Predlagal je, da se amandmaji ne potrdijo, razen amandmaja št. 5/19: postavka 1.1.3 Prihodki od 
stvarnega in finančnega premoženja se zmanjša za 140.700 eur, ustrezno se za 140.700 eur zviša postavka 
4.1.1 Prejeti krediti – dolgoročno zadolževanje. Ta amandma naj se potrdi. Občina Žiri bo obdržala podpisano 
in veljavno pogodbo o ustanovitvi stavbne pravice z investitorjem v Medgeneracijsko središče. Prodaje 
zemljišč ne bo in bo načrtovane prihodke nadomestiti z dodatnim zadolževanjem. Povedal je, da je občina 
prihranila 1.500.000 eur. Amandmaji so smiselni, vendar je občina trenutno v taki situaciji, da ni možno 
povečevati sredstev za gasilce in to nikakor ni razumeti kot nezaupanje. Predstavniki gasilcev so dobili 
njegovo obljubo, da bodo v letu 2021 s strani občine poplačani zaostali zneski za gasilska društva. 
 
Mitja Kozamernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je 
povedal, da je na seji odbora cenilec Viljem Hof razložil razliko med prvo in drugo cenitvijo stanovanja na 
Loški cesti 1. Prodaja stanovanja je možna lastniku stanovanja ali ponudniku, ki lahko kupi stanovanje skupaj 
s stanovalci. Razprava je tekla o smotrnosti prodaje stanovanja. Glede prodaje zemljišča za gradnjo 
Medgeneracijskega središča so dobili priporočila, da se občina lahko zavaruje s prostorskim planom. Župan je 
obrazložil, da se bo kredit sprostil za celotno investicijo in ne samo za športno dvorano. Potekala je razprava 
glede predloženih amandmajev. Bilo je vprašanje glede postavke Materialni stroški za osnovno šolo, ki je 
višja čeprav je bila izvedena energetska sanacija. Glede porabe sredstev za izvajanje zimske službe je bilo 
dogovorjeno, da bo občinska uprava dokument pripravila do ene od naslednjih sej. Člani odbora so soglasno 
sprejeli sklep, da so seznanjeni z drugim branjem proračuna. Predlagali so, da župan ustanovi komisiji za 
gradnjo medgeneracijskega središča in športne dvorane.  
 
Sašo Pečelin, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da so 
člani odbora na seji obravnavali predlog proračuna, imeli nekaj vprašanj in dobili odgovore. Ugotovili so, da 
so se določene postavke, ki jih je odbor pri prvem branju proračuna predlagal za povečanje, v večini 
spremenile. Člani odbora so se seznanili z drugim branjem proračuna. Opozorili so na prenizko načrtovana 
sredstva na postavki kritje ekonomskih cen programov VVE pri OŠ Žiri. Potrebno bo narediti rebalans. 
Razpravljali so o amandmajih za izvajanje letnega programa športa, tekočih stroškov športnih objektov in 
glasbena šola Pihalnega orkestra. 
 
Peter Podobnik, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da so se člani odbora seznanili s predlogom proračuna. Obrazložene so bile glavne spremembe. Dobili so 
informacije o drugi cenitvi stanovanja na Loški c. 1, cena se jim je zdela prenizka. Predlagano je bilo, da se 
preveri, ali se je občina dolžna držati cenilčeve ocene glede zaračunavanja  tržne najemnine. Postavljeno je 
bilo vprašanje glede smiselnosti prodaje zemljišča za gradnjo Medgeneracijskega središča investitorjem in 
koliko je realnih možnosti, da se prodajo deleži nepremičnin, ki so napisani v načrtu ravnanja s stvarnim 
premoženjem.  
 
Matej Gregurovič je povedal, da je Lista za napredek Žirov vložila amandmaje na predlog proračuna. Na 
osnovi podanih utemeljitev iz prvega branja razumejo, da je treba zagotoviti finančna sredstva za izgradnjo 
dvorane,  po drugi strani  pa bi bilo treba zagotoviti, da društva normalno funkcionirajo. Predlagali so 
amandmaje in naj o tem odločijo svetniki. Apeliral je, da bi gasilce kljub vsemu podprli.  
 
Župan je povedal, da bi bilo znižanje sredstev za izvajanje zimske službe zelo rizkantno, saj zime še ni konec. 
Poleg tega so člani Odbora za gospodarstvo predlagali, da bi se posipalo še dodatne odcepe. Pristojnemu 
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uslužbencu iz občinske uprave je dal oceniti, koliko je takih cest, ki bi rabile varovalne ograje. Teh cest je 30 
km in bi rabili 1.500.000 eur za postavitev ograj. Če bi imeli več sredstev, bi zagotovo postavili ograje na 
najbolj izpostavljenih delih. Tudi to so riziki, za katere odgovarja župan. 
 

Ida Filipič Pečelin je povedala, da so amandmaji v zmernih okvirih in predstavljajo približno 0,34 % od 
planiranih prihodkov v letu 2019. Neodvisna lista za napredek Žirov predlaga prerazporeditev sredstev v 
predlogu proračuna, da bi vendarle obdržali financiranje teh dejavnosti na istem nivoju. Amandma za 
povišanje sredstev za Pihalno godbo sovpada s tem, da se z vodstvom Glasbene šole v Škofji Loki ni dalo 
konstruktivno  sodelovati saj ni mogla pokrivati potreb žirovske pihalne godbe glede instrumentov za 
pridobitev novih godbenikov. Tako so ustanovili svojo glasbeno šolo in  treba jim je pomagati. Izdajajo 
zbornik. Vse te dejavnosti, za katere predlagajo povišanje sredstev v proračunu, so v Žireh, z njimi se 
ukvarjajo številni Žirovci in društva te dejavnosti nudijo številnim občanom. 

Jože Stanonik je predlagal, da sredstva za šport ostajajo taka, kot so v predlogu proračuna, saj bodo v dveh 
letih v Žireh dobili izredno ugodne pogoje za svojo dejavnost. Pihalna godba bi mogoče lahko izdala zbornik v 
kompletu z Žirovskim občasnikom. 

Martin Oblak je povedal, da se že leta trudi za sredstva za gasilska društva. Bil je malo uspešen, ker so imele  
določene investicije vedno prednost. Čeprav je proti športu, so ga ostali prepričali, da je gradnja dvorane 
smiselna. V sedanjem sestavu občinskega sveta je sedaj problem, da ni sredstev zato ker se gre v gradnjo 
dvorane.  Po prvem branju predloga proračuna je župan dodal še 2.000 eur za gasilsko opremo, kar pa ni 
dosti. Vendar v stanju, v kakršnem občina je, tega amandmaja ne bo mogel podpreti. 

Vesna Kranjc je povedala, da je nakup gasilske opreme potreben, neodgovorno je gasilce poslati na 
intervencijo z opremo, ki ni ustrezna. Apelira, da se vseeno razmisli, kaj pomeni tak znesek v primeru,ko 
bodo poplave, potres ali ko bodo ogroženi otroci. 10.000 eur ni tak znesek, da bi ogrozil druge investicije. 
Šport združuje ljudi, otroci potrebujejo šport in predlagani znesek ni tako visok, da tega amandmaja  ne bi 
mogli podpreti. Tudi člani Pihalnega orkestra si povišanje sredstev zaslužijo.  

Župan je povedal, da se je osebno angažiral in intenzivno delal na tem, da je osredja gasilska enota dobila 
status GEŠP1, to je status enote za posebno posredovanje v nesrečah. S tem statusom pridobijo dodatna 
sredstva za opremo s strani države, ta sredstva v proračunu niso prikazana. Dejstvo je, da traja  30 min, da na 
intervencijo v Žiri pridejo gasilci iz Škofje Loke, iz Dobračeve pa 7 min in to je bistveno za varnost. Vsi 
amandmaji so upravičeni, vendar v situaciji v kakršni so, jih ni mogoče uresničiti in normalo izpeljati 
proračun. Ve se, da so potrebe za dodatna sredstva. Podpira gasilce, kulturo in šport, vendar v dani situaciji 
to ni možno. 

Jože Petrovčič je povedal, da vsekakor podpira gasilce, vendar ne more podpreti predloga, da se sredstva 
vzamejo iz postavke za zimsko službo. Zavedati se je treba, da v primeru, da ceste in pločniki ne bodo 
očiščeni, bo tudi lahko kaj narobe. Pri glasovanju za amandma se bo vzdržal. Če bodo ostala sredstva od 
zimske službe, bo podprl, da se ta sredstva dodelijo gasilcem. 

Maja Justin Jerman je povedala, da so dolžni izpeljati projekt športna dvorana. V dejavnostih, za katere so 
amandmaji predlagani je veliko prostovoljnega dela, varnosti, veselja do dela in športa. Hvaležna je gasilcem 
za intervencijo ob poplavah in amandmaje podpira.  

Župan je dal na glasovanje  

Amandma št.1/19: 
Postavka 03.2.0.01 Nakup gasilske  opreme se zviša za 10.000 EUR, ustrezno se za 10.000 EUR zmanjša 
postavka 04.3.1.02 Zimsko vzdrževanje občinskih cest. 
Za amandma je glasovalo sedem svetnikov, proti amandmaju je glasovalo sedem svetnikov, eden se je 
vzdržal.  
Amandma ni bil sprejet. 
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Božidar Cankar je povedal, da se ne ve, koliko sredstev bo potrebnih za izvajanje zimske službe. Na sejah 
občinskega sveta in odbora za gospodarstvo je podal predloge, s katerih postavk bi se lahko vzelo sredstva in 
jih namenili drugje, a je bil preslišan. Nekaj postavk v predlogu proračuna bo dal v presojo nadzornemu 
odboru, da se tudi s pravnega vidika dobi mnenje. Na seji odbora za gospodarstvo je vprašal glede postavke 
09.2.1.03 – Materialni stroški šolskega prostora OŠ Žiri, ki je kljub velikim investicijam za energetsko sanacijo, 
visoka. Veliko je postavk, kjer bi lahko sredstva namenili drugje. Nekje ni problem dati veliko sredstev, drugje 
pa ni možno dodati majhne zneske. Proračun bi bilo potrebno še enkrat prevetriti, kje so tiste realne meje. 
Za nekatere projekte, kot so Šolski učni vrtovi (čebelnjak in gredice), bi bilo potrebno že takrat, ko se je to 
pripravljalo, razmisliti ali to sploh potrebujemo.  

Župan je dal na glasovanje  

Amandma št. 2/19:  
Postavka 08.1.1.01 Izvajanje letnega programa športa se zviša za 5.000 EUR, ustrezno se za 5.000 EUR 
zmanjša postavka 04.3.2.13 Ureditev centra Žirov. 
Za amandma je glasovalo sedem svetnikov, proti amandmaju je glasovalo osem svetnikov. 
 Amandma ni bil sprejet. 
 
Amandma št. 3/19: 
Postavka 08.1.1.04 Tekoči stroški športnih objektov  se zviša za 500 EUR, ustrezno se za 500 EUR zmanjša 
postavka 04.3.2.13 Ureditev centra Žirov. 
Za amandma je glasovalo sedem svetnikov, proti amandmaju je glasovalo osem svetnikov. 
 Amandma ni bil sprejet. 
 
Amandma št. 4/19: 
Postavka 08.2.1.09 Glasbena šola Pihalnega orkestra Alpina Žiri se zviša za 1.000 EUR, ustrezno se zmanjša 
postavka 04.3.1.04 Vzdrževanje ostalih prometnih in neprometnih površin. 
Za amandma je glasovalo sedem svetnikov, proti amandmaju je glasovalo osem svetnikov.  
Amandma ni bil sprejet. 
 
 
Amandma št. 5/19: 
Postavka 1.1.3 Prihodki od stvarnega in finančnega premoženja se zmanjša za 140.700 EUR, ustrezno se za 
140.700 EUR zviša postavka 4.1.1 Prejeti krediti - dolgoročno zadolževanje. 
Za amandma so glasovali vsi svetniki.  
Amandma je bil soglasno sprejet. 
 
Amandma št.1/20: 
Postavka 03.2.0.01 Nakup gasilske  opreme se zviša za 10.000 EUR, ustrezno se za 10.000 EUR zmanjša 
postavka 04.3.1.02 Zimsko vzdrževanje občinskih cest. 
Za amandma je glasovalo šest svetnikov, proti amandmaju je glasovalo sedem svetnikov. 
Amandma ni bil sprejet. 
 
Amandma št. 2/20: 
Postavka 08.1.1.01 Izvajanje letnega programa športa se zviša za 5.000 EUR, ustrezno se za 5.000 EUR 
zmanjša postavka 04.3.2.13 Ureditev centra Žirov. 
Za amandma je glasovalo sedem svetnikov, proti amandmaju je glasovalo osem svetnikov. 
Amandma ni bil sprejet. 
 
Amandma št. 3/20: 
Postavka 08.1.1.04 Tekoči stroški športnih objektov  se zviša za 500 EUR, ustrezno se za 500 EUR zmanjša 
postavka 04.3.2.13 Ureditev centra Žirov. 
Za amandma je glasovalo sedem svetnikov, proti amandmaju je glasovalo osem svetnikov. 
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Amandma ni bil sprejet. 
 
Amandma št. 4/20: 
Postavka 08.2.1.09 Glasbena šola Pihalnega orkestra Alpina Žiri se zviša za 1.000 EUR, ustrezno se zmanjša 
postavka 04.3.1.04 Vzdrževanje ostalih prometnih in neprometnih površin. 
Za amandma je glasovalo sedem svetnikov, proti amandmaju je glasovalo osem svetnikov. 
Amandma ni bil sprejet. 
 
Župan je dal na glasovanje 
 
SKLEP ŠT. 23/2019 
1.    Sprejme se Odlok o proračunu Občine Žiri za leto 2019 v predloženem besedilu. 
2.   Sprejme se Odlok o proračunu Občine Žiri za leto 2020 v predloženem besedilu. 
3. Sprejme se Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Žiri za leto 2019 v predloženem  
 besedilu. 
4.   Občinski svet Občine Žiri soglaša, da se sklepajo pravni posli z nepremičninami, ki niso zajeti 
 v Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Žiri za leto 2019, v skupni vrednosti  
 20 % od vrednosti, določene v Načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Žiri za  
 leto 2019.  
5.  Sprejme se Letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2019 v  
 predloženem besedilu. 
 
z amandmajem št. 5/19: 
Postavka 1.1.3 Prihodki od stvarnega in finančnega premoženja se zmanjša za 140.700 EUR, ustrezno se za 
140.700 EUR zviša postavka 4.1.1 Prejeti krediti - dolgoročno zadolževanje, ki je bil 
sprejet. 
 
Sklep je bil sprejet z osmimi glasovi za, šestimi vzdržanimi in enim proti. 
 
Ad 6.) Predlog Odloka o ustanovitvi in nalogah Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine 
Žiri 
Župan je prisotne vprašal, ali ima kdo pripombo, ker je bil Odlok o ustanovitvi in nalogah Sveta za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu Občine Žiri obravnavan po hitrem postopku. 
Pripomb ni bilo. 
 
Župan je dal na glasovanje 
 
SKLEP ŠT. 24/2019 
Občinski svet Občine Žiri sprejme Odlok o ustanovitvi in nalogah Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu Občine Žiri. 
 
Sklep je bil soglasno potrjen. 
 
Ad 7.) Sprememba meja občine Žiri 
Mitja Kozamernik je povedal, da je Odbor za gospodarstvo na prejšnji seji predlagal, da se preveri ali se 
lastniki zemljišč s spremembami meja strinjajo. Iz gradiva je bilo razvidno, da soglasja lastnikov so in predlog 
odloka so člani odbora soglasno potrdili. 
Peter Podobnik je povedal, da je Odbor za prostor predlagal, da se k gradivu doda opomba, da je predlog 
nove meje označen z modro barvo. Predlog odloka so člani odbora soglasno potrdili. 
 
Župan je dal na glasovanje 
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SKLEP ŠT. 25/2019 
o spremembi občinske meje z Občino Logatec 
 
1. člen 

Meja med Občino Logatec in Občino Žiri se spremeni, tako da se: 

 parcela št. 625/1 k.o. 2025 Opale priključi Občini Logatec, 

 
2. člen 

Sestavni del tega sklepa je Obrazec 1 (ZEN-A 27. člen) št. 85-109-1 z dne 18.1.2019. 
 
3. člen 
Ta sklep prične veljati z dnem sprejema.   
 
 
SKLEP ŠT. 26/2019 
o spremembi občinske meje z Občino Idrija 
 
1. člen 
Meja med Občino Idrija in Občino Žiri se spremeni, tako da se: 
parcela št.939 k.o. 2359 Ledine priključi Občini Žiri, 
parcela št.940 k.o. 2359 Ledine priključi Občini Žiri, 
parcela št.941/3 k.o. 2359 Ledine priključi Občini Žiri, 
parcela št.999 k.o. 2359 Ledine priključi Občini Žiri, 
parcela št. 502 k.o. 2054 Koprivnik delno priključi Občini Idrija, 
parcela št. 505 k.o. 2054 Koprivnik delno priključi Občini Idrija, 
parcela št. 514 k.o. 2054 Koprivnik delno priključi Občini Idrija, 
 
2.člen 
Sestavni del tega sklepa je Obrazec 1 (ZEN-A 27. člen) št. 36-147-1 z dne 14.1.2019. 
 
3.člen 
Ta sklep prične veljati z dnem sprejema.   
 
Sklepa sta bila potrjena soglasno. 
 
Ad 8.) Predlogi za izvzem parcel iz javnega dobra 
Mitja Kozamernik je povedal, da so člani odbora za gospodarstvo dobili pojasnilo, da se podatke, kje je javno 
dobro, pridobi na zemljiški knjigi. Člani odbora  so soglasno potrdili, da so seznanjeni s predlogi sklepov in 
dajejo soglasje k predlogom sklepov. 
Peter Podobnik je povedal, da so člani Odbora za prostor s predlogi seznanili in občinskemu svetu predlagajo, 
da se predloge sklepov sprejme.  
 
Župan je dal na glasovanje 
SKLEP ŠT. 27/2019 
1. Parceli št. 755/2 in 755/4 vse k.o. Koprivnik se izvzameta iz javnega dobra in vpišeta v 
nov vložek v k.o. Koprivnik, na njem pa lastninska pravica na Občino Žiri. 
2. Občinski svet občine Žiri pooblašča župana občine Žiri za podpis pogodbe o zamenjavi 
parcele št. 755/2 k.o. Koprivnik v izmeri 774 m2 in parcele št. 755/4 k.o. Koprivnik v izmeri 
175 m2, ki sta v lasti občine Žiri, za zemljišča s parcelno številko 261/4, 261/6, 269/6, 
269/2, 270/2 k.o. Koprivnik v skupni površini 5717 m2, ki so v lasti Ignacija Miklavčič. 
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SKLEP ŠT. 28/2019 
1. Parceli št. 863/22 in 863/23 vse k.o. Dobračeva se izvzameta iz javnega dobra in vpišeta 
v nov vložek v k.o. Dobračeva, na njem pa lastninska pravica na Občino Žiri. 
 
SKLEP ŠT. 29/2019 
1. Par. št. 476/7 in 476/9 obe k.o. Ledinica se izvzameta iz javnega dobra in vpiše v nov 
vložek k.o. Ledinica, na njem pa lastninska pravica na Občino Žiri. 
2. Občinski svet Občine Žiri pooblašča župana občine Žiri za podpis 
pogodbe o zamenjavi par. št. 476/7 in 476/9 obe k.o. Ledinica v izmeri 698 m2, sta v 
lasti Občine Žiri, za zemljišče s parcelno številko 336/2 k.o. Ledinica, v lasti Žana 
Kristan, Trebija 33, 4224 Gorenja vas, v izmeri 873 m2, ki trenutno v naravi predstavlja 
kmetijsko površino-travnik. 
 
Sklepi so bili potrjeni soglasno. 
 
Ad 9.) Obravnava predloga ekonomskih cen programov predšolske vzgoje 
Mitja Kozamernik je povedal, da je Odbor za gospodarstvo k predlogu ekonomskih cen programov 
predšolske vzgoje dal pozitivno mnenje. 
Sašo Pečelin je povedal, da se je Obor za negospodarstvo seznanil s predlogom in ga podpira. 
 
Župan je dal na glasovanje 
 
SKLEP ŠT. 30/2019 
Občinski svet Občine Žiri sprejme predloženi Sklep o določitvi cen programov predšolske vzgoje na 
območju občine Žiri. 
 
Sklep je bil potrjen soglasno. 
 
Ad 10.) Razno 
Ida Filipič Pečelin je vprašala, kako se rešuje prizadevanje Planinskega društva Žiri, da bi bila v postopku 
spremembe občinskih meja  obravnavana tudi  priključitev planinskega doma na Mrzliku v občino Žiri. 
Župan je povedal, da sta z direktorjem občinske uprave bila na sestanku pri županu občine Gorenja vas 
Poljane, da bi se dogovorili za zamenjavo zemljišč . Pot, ki vodi do planinskega doma na Mrzliku je meja med 
občinama. Predlagajo, da bi mejo premaknili tako, da bi bil planinski dom v občini Žiri. Župan Čadež je izrazil 
pripravljenost, da bi prišlo do zamenjave zemljišč. Predlagajo, da bi zemljišče na Žirovskem vrhu,  ki ga je 
Zveza študentskih organizacij predala v  last  Občini Žiri in na njem stoji Mladinski dom, priključi občini 
Gorenja vas – Poljane. Potrebno bo pripraviti primeren predlog. Možna je rešitev, da bi oba občinska sveta o 
zamenjavi zemljišč sprejela sklep.  
 
Maja Justin Jerman je vprašala, v kakšni višini in v kakšnem obsegu bo novogradnja na mestu bivše 
Boštjanove hiša nasproti Lengarja.  
Župan je pojasnil, da je to območje zaščiteno in Zavod za varstvo kulturne dediščine bo moral dati soglasje in 
mnenje v postopku za pridobitev gradbenega dovoljenja. 
Matija Podobnik, direktor občinske uprave je povedal, da bodo preverili, če je kateri od postopkov pridobitve 
soglasij že bil speljan preko občine. 
 
Župan se je prisotnim zahvalil za udeležbo in sejo zaključil ob 21.30 uri. 
 
Zapisala: Helena Novak       Župan: 
         mag. Janez ŽAKELJ 


